

LING YUI HOLDINGS LIMITED

凌銳控股有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) (於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code 股份代號: 784)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

Date as postmarked

Dear Registered Shareholders

Ling Yui Holdings Limited (the "Company")

- Notification of Publication of Annual Report, Circular dated 21 July 2025 together with Notice of Annual General Meeting and Form of Proxy (collectively the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communication are now available on the Company's website at www.lingyui.com.hk and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications (Note 1). If you have elected to receive the Corporate Communications in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign and return it by post or by hand to the Company's principal place of business in Hong Kong at Unit 1702-03, 17/F., Stelux House, 698 Prince Edward Road., East, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong or by email to info@lingyui.com.hk. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning it to the Company at the above-mentioned address by post or by email to info@lingvui.com.hk. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Company, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications ("In the Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please contact the Company at (852) 2881 6878 during business hours (9:00 a.m. to 6:00 p.m. from Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays).

By order of the Board
Ling Yui Holdings Limited
Ling Chi Fai
Chairman and Executive Director

Notes:

- Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; (f) a proxy form; and (g) Actionable Corporate Communications.
- 2. Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.

各位登記股東:

凌銳控股有限公司(「本公司」)

一刊發年度報告、於2025年7月21日刊發的通函連同股東週年大會通告及代表委任表格(統稱「本次公司通訊」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊之中、英文版本已分別上載於本公司網站(<u>www.lingyui.com.hk</u>)及香港聯合交易所有限公司(「**聯交所**」)之網站(<u>www.hkexnews.hk</u>)(「**網站版本**」)。本公司強烈建議 閣下閱覽本次及日後公司通訊^(網紅) 的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

如 閣下因任何理由難以電子郵件方式收取或閱覽公司通訊的網站版本及欲索取本次公司通訊及所有將來公司通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條,並以寄回或親自送達方式交回本公司香港主要營業地點(地址為香港九龍新蒲崗太子道東 698 號寶光商業中心 1702-03 室),或電郵至 <u>info@lingyui.com.hk</u>。本公司會因應 閣下之要求立即寄上本次公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣下填妥及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回本公司或以電郵方式發送至info@lingyui.com.hk。如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵件地址,閣下將(i)無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的公司通訊(MEED)。本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本予 閣下,直至本公司收到 閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下如有任何與本通知有關的疑問,請在辦公時間內致電本公司(852)2881 6878,辦公時間為星期一至星期五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午6時正。

承董事會命 凌銳控股有限公司 主席兼執行董事 凌志輝

日期如郵戳所示

附註:

- 1. 公司通訊包括本公司發佈或將子發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於 (a) 董事會報告,公司年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務簡要報告; (b) 中期報告及(如適用)中期簡要報告; (c) 會議適告; (d) 上市文件; (e) 適商; (f) 代表委任表格;及 (g) 可供採取行動的公司通訊。
- 2. 可供採取行動的公司通訊是指任何涉及要求股東指示其擬如何行使其有關股東權利的公司通訊。

REPLY FORM 回條

To Ling Yui Holdings Limited (the "Company") (Stock Code: 784)

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)
Unit 1702-03, 17/F., Stelux House
698 Prince Edward Road., East,
San Po Kong, Kowloon, Hong Kong

致: **凌銳控股有限公司**

(「本公司」)(股份代號:784) (於開曼群島註冊成立的有限公司) 香港九龍新蒲崗太子道東698號 寶光商業中心1702-03室

Part A 甲部		Ve would like to receive 人/我們現欲以下列方										orporate	Comi	nunicat	ion	s in p	rinted	for	rm in	the 1	man	ner in	dica	ated b	elow	:
		"in ONLY ONE of the										內劃上	「 ✓ 」	號)												
		yould like to receive a pri		the Er	nglish la	nguag	ge oi	nly; (OR																	
		´我們現欲 僅 收取 英文 印 ould like to receive a pri		the Cl	ninese la	ngua	ge o	nly;	OR																	
	本人/	⁄我們現欲 僅 收取 中文日 vould like to receive a pr	[]刷本 ;或							4h. C	۱ ۱ ۰: ه	1														
Ш		volid like to receive a pr 大們現欲 同時 收取 英 フ				11811 1 a	ngu	iage a	anu	the C	mne	se iangu	age.													
Part B 乙部	I/V 本	Ve would like to receive 人/我們現欲以以下電	all future Cor 郵地址透過電	porate 電子郵	Commu	nicati 收取才	ons 公	and A 司所	Actio 有將	onable 身來的	e Cor 公司	porate C 通訊及	ommu 可供採	micatio 採取行動	ns i	n elec 公司	tronic 通訊:	for	m via	the e	mai	l addr	ess	below	<i>r</i> :	
			$\overline{}$	_				1	Т		1		_		Т			1		Т	\top		1		T	Т
	(Please	provide the email addre	ess in English	Capit	al Letter	s)																				<u> </u>
	(請以	英文大楷填寫電郵地址	Ė)																							
Name(s) of Shareholder(s): 股東姓名: Signature: 簽名:																										
股果处	±名:				(Please	use B	LO	CK L	ETT	TERS	請用	正楷填寫		簽名:												
Addres 地址:	ss:																									
TEAL.																	(Plea	ise i	use Bl	LOCI	K LI	ETTER	RS 🚊	清用证	槽填	(寫)
	ct teleph 医話號碼	one number:												Date: 日期:												
Notes 附註:	a complete en	d sign this form and return it by cutting a	nd sticking the mailine	lahal an a	n anualana ta	the Comm		. via ame	ail ta im	ofo@lino	mi oom l	dr.														
請填分 2. Please	妥及簽署本表 e complete thi	A,並以隨附郵寄標籤貼於信封上, s form clearly. Any form with no indicate	寄回本公司,或電郵	≨info@lii	igyui.com.hk	0							names, the	shareholder	whos	e name st	ands first	on the	register o	of membe	ers of	the Compa	any in	respect o	f the joir	nt holdin
請清禁 3. The al	陸填寫本表格 bove instructi	form in order to be valid. }。回條上若未有作出選擇、沒有簽名: on for part A will apply to all future Corp	orate Communications	to be sent	to you until y	ou notify	otherw												inancial y	ear of th	ie Com	ıpany (whi	icheve	r is earlie	r). Furth	er reque
上述日	甲部指示適用	equired if a shareholder prefers to continu 於本公司日後向 閣下發出之所有公 Chinese versions of the Corporate Comm	司通訊,直至 閣下	以合理時	問書面通知本	公司更改	有關技																			
Comn 若公司	nunications. 司通訊的英文	版本及中文版本合併為一份文件,則: ity of the Shareholders to provide email a	公司通訊的英文版本	及中文版	本的印刷版本	將寄給要	求索耳	仅任一版	- 反本公司	司通訊印	刷版本的	7股東。								-						-
valid : 倘若a	and functiona 本公司並無限	l email address to the Company, to have ob 東的電子郵件地址或所提供的電子郵	elected to receive a not 件地址無效,則該股	ice of pub 東將被視	lication of the	Corporate	Comr	nunicati	ions by	post.			•					ci wii	i be deem	eu, unin	Sucii t	inne when	Sucii	Sharehon	ici nas p	iovidec
為免疫 7. Corpo	產生疑問,在 orate Commun	of doubt, we do not accept any special ins 本表格作出的任何額外手寫指示,公 dications include any document(s) issued	司將不予受理。 or to be issued by the (Company 1	for the informa	ation or ac	tion of	f holders	s of any	y of its se	curities c	or the investing	g public, in	ncluding but	not li	mited to (a) the dire	ctors'	report an	d its ann	nual ac	counts tog	ether	with a co	y of the	auditor
report 公司注	t and, where a 通訊包括本公	pplicable, its summary financial report; (I 司發佈或將予發佈以供其任何證券持 (f) 代表委任表格; 及 (g)可供採取行動	b) the interim report an 有人或投資大眾參照。	d, where a	pplicable, its:	summary i	nterim	report;	(c) a ne	otice of r	neeting;	(d) a listing do	cument; (e) a circular	(f) a	proxy for	m; and (g)	Actio	onable Co	rporate (Comm	unications				
8 Action	nable Corpora	tte Communications refer to any corporat 可通訊是指任何涉及要求股東指示其	e communications that	seek instr 東權利的	uctions from t 公司通訊。				-			ir rights or ma			older	s.										
Your supp You have t 本聲明中	oly of Persona the right to re 所指的「個」	statement has the same meaning as "pe il Data is on a voluntary basis for the pu quest access to and/or to correct the resp. 人資料」具有香港法例第 486 章 《個 建供閣下個人資料·以便以 閣下所瓊	rpose of receiving Co pective Personal Data 人資料(私隱)條例	rporate Corda in accorda) (ommunication ance with the 個人資料(5	ivacy) Ore is in the n provision 队職)條	linanc nanner s of th	e, Cap. chosen e PDPO	486 (th . Your). Any s 個人軍	he "PDP Persona such req 資料」的	O"), whi l Data wi	ch may inclu ill be retained access to and	de but not I for such or correct	limited to period as r	nay b Persor	e necessa nal Data	ry for ou should be	r veri	ification a riting by	and reco	ord pur	rposes.				
閣下有權	根據《個人》	資料(私隱)條例》的條文要求查閱	及/或修改 閣下的	個人資料	。任何該等	要求均須」	大書面	按以下	方式提	是出。			on an at-	=												
	mail to:	Ling Yui Holdings Limited Unit 1702-03, 17/F., Stelux Ho Kowloon, Hong Kong info@lingyui.com.hk	use, 698 Prince Edw	ard Road	., East, San I	o Kong,				經郵管 經電郵		香港	空股有限 九龍新蒲 lingyui.c	崗太子道頭	東 698	8 號寶光	商業中心	ن 170)2-03 室							
<		Please cut the mailing lab	el and stick it o	on an e	nvelope t	ю			T					Maili	ng]	Labe	I 郵寄	標	篠							

Mailing Label 郵寄標籤 凌銳控股有限公司

後就控股月限公司 香港九龍新蒲崗太子道東 698 號寶光商業中心 1702-03 室

return this Reply Form to us.

閣下寄回此回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。